

40



## W A E L A L L A N

GROUP CEO - DRAKE &  
SCULL

**CONSTRUCTION**

W A E L A L L A N W A S promoted from COO to Group CEO of Drake & Scull last October, replacing major shareholder Khaldoun Tabari at a tough time for the Dubai-listed engineering company. It announced in May that it had begun a capital restructuring programme in the first quarter of 2017 and is in ongoing talks with banks, creditors, and other financial institutions across the region.

Allan had served as COO of the company since May 2016, and is a construction and engineering industry veteran with 25 years' experience. With a Master's Degree in Biochemical Engineering from the University of Wales, Swansea, Allan served as Middle East CEO at Arcadis for the year prior to joining Drake & Scull, overseeing the group's operations and 2,200 staff in the GCC and Jordan. He has also held senior management roles in firms such as Skanska, Raytheon and Hyder Consulting.



40



## وائل علان

الرئيس التنفيذي، دريك آند سكل

**إنشاءات**

رُقِّي وائل علان من منصب مدير التشغيل إلى الرئيس التنفيذي للمجموعة في دريك آند سكل في شهر أكتوبر/تشرين الأول الماضي، ليخلف أحد كبار المساهمين وهو خلدون طبري في فترة عصيبة تمر بها شركة الهندسة المسجلة بدبي. أعلنت الشركة مؤخراً أنها بدأت برنامج لإعادة هيكلة رأس المال في الربع الأول من عام 2017 وتُجري حالياً محادثات مع البنوك والدائنين والمؤسسات المالية الأخرى في المنطقة. شغل علان منصب مدير التشغيل للشركة منذ شهر مايو 2016، وهو من المخضرمين في قطاع الإنشاءات والهندسة بخبرات تمتد لـ 25 عاماً، حصل على درجة الماجستير في الهندسة البيوكيميائية من جامعة ويلز في سوانزي، وشغل منصب الرئيس التنفيذي في أركاديس في العام الذي سبق انضمامه إلى دريك آند سكل، حيث يشرف على العمليات التشغيلية للمجموعة وحوالي 2200 موظف في دول الخليج والأردن. كما تولى مناصب إدارية عليا في شركات مثل شانسكا، ورايثيون، وحيدر للاستشارات.

